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"Żyć pogodnie"- utwór z własnego repertuaru o takim tytule wykonał właśnie na żywo w
telewizyjnym studiu TVN nowomiejski zespół Reggaeside. Od jurorów programu "Mam
talent" muzycy usłyszeli wiele ciepłych słów. O tym, czy przejdą dalej, do samego finału,
zadecydują widzowie.

"Daliście z sobie turbodoładowanie!"- stwierdził tuż po występie Reggaeside jeden z
prowadzących program "Mam talent", Marcin Prokop. Zapytał też wokalistę nowomiejskiej grupy,
czy zawsze ma w sobie tyle energii, a ten potwierdził. 

"Macie w sobie radość, autentyczność, wielką siłę"- to z kolei opinia jurora Agustina Egurroli.
Występ podobał się też żeńskiej części jury. "To, że taki zespół jak wasz jest w półfinale, to jest
także nasz sukces"- stwierdziła Agnieszka Chylińska, a Małgorzata Foremniak dodała, że "muzyka
Reggaeside płynie z przyjaźni i scala ludzi".

Występ został zatem przyjęty bardzo ciepło. Czy to oznacza awans do wielkiego finału? O tym
zadecydują widzowie programu. Wspierać Reggaeside można, wysyłając SMS-y o treści 5 pod numer



7326. Werdykt fanów programu "Mam talent" poznamy jeszcze w ten sobotni wieczór. Podamy tę
informację w aktualizacji tego artykułu. 

AKTUALIZACJA

Niestety, nie udało się, choć brakowało niewiele! Przygoda zespołu z tą edycją programu zakończyła
się na etapie półfinału.
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